

ورش عمل للبرلمانيين حول الذكاء الاصطناعي 3/3 - الاستجابات العالمية لتكنولوجيا الذكاء الاصطناعي المتقدمة الناشئة

الأربعاء، 06 آذار/مارس 2024

ملخص

15:00 (بتوقيت جنيف، توقيت وسط أوروبا)

إن النشر الواسع النطاق للذكاء الاصطناعي وتأثيره في تغيير المجتمع يدفع المشرعين من جميع أنحاء العالم إلى التفكير في كيفية تطوير أطر عمل تحكم أبحاثه ونشرها واستخدامها.

ستقدم الجلسة لمحة عامة عن المبادرات الجارية حالياً، والنهج الناشئة التي تبرز كأفضل الممارسات، والفجوات القائمة.

تشكل هذه الجلسة جزءاً من سلسلة ورش عمل للبرلمانيين حول الذكاء الاصطناعي لبناء القدرات، استعداداً للقرار المقبل للاتحاد البرلماني الدولي بشأن أثر الذكاء الاصطناعي على الديمقراطية وحقوق الإنسان وسيادة القانون.

إن المشاركة متاحة لجميع البرلمانيين والموظفين البرلمانيين. لا حاجة إلى معرفة مسبقة بالذكاء الاصطناعي. وستتوفر الترجمة الفورية باللغات الإنجليزية، والفرنسية، والإسبانية. لمزيد من المعلومات، يرجى مراسلة البريد الإلكتروني التالي: standards@ipu.org.

مدير الجلسة:

دينيس نويغتن، عضو في دويل أيرن (المجلس الأدنى في أيرلندا)، رئيس مجموعة العمل حول العلم والتكنولوجيا التابعة للاتحاد البرلماني الدولي.

المتحدثون:

إيرينا أورسيتش، رئيسة سياسة قطاع الذكاء الاصطناعي – DG CONNECT، اللجنة الأوروبية

كارول روتش، مساعدة الوزير، وزارة الشؤون الاقتصادية، جزر البهاما، رئيسة المجموعة الاستشارية المتعددة الجهات المعنية في منتدى حوكمة الإنترنت

وستتوفر الترجمة الفورية باللغات الإنجليزية، والفرنسية، والإسبانية، والعربية.



Workshops for parliamentarians on AI 3/3- Global responses to emerging advanced artificial intelligence technology

Wednesday, 6 March 2024

Summary

15:00 (Geneva, CET)

The large-scale deployment of society-changing artificial intelligence is prompting legislators from around the world to consider how to develop frameworks to govern its research, deployment and use.

The session will provide an overview of the initiatives currently underway, the approaches emerging as best practices, and what gaps exist.

This session is part of the series of capacity-building [Workshops for parliamentarians on AI](#), in preparation for the forthcoming IPU resolution on *The impact of artificial intelligence on democracy, human rights and the rule of law*.

Participation is open to all parliamentarians and parliamentary staff. No prior knowledge of AI is needed. Interpretation will be provided in English, French and Spanish. For more information, please contact standards@ipu.org.

Moderator

Denis Naughten, Member of the Dáil Éireann (Ireland), Chair of the IPU Working Group on Science and Technology

Speakers:

Irina Orsich, Head of Sector AI Policy - DG CONNECT, European Commission

Carol Roach, Under Secretary, Ministry of Economic Affairs, Bahamas, Chair of the Internet Governance Forum (IGF) Multistakeholder Advisory Group (MAG)

Interpretation will be provided in English, French, Spanish and Arabic.